
Jandroković u Varaždinskoj županiji: Ovdje smo napravili veliki pomak i 

najsnažnija smo politička opcija 

 

13.3.2019. 

 

 

Glavni tajnik Hrvatske demokratske zajednice i predsjednik Hrvatskog sabora Gordan 

Jandroković u utorak, 12. ožujka, bio je u Varaždinu na sjednici Županijskog odbora HDZ-a 

Varaždinske županije. 

Uoči same sjednice dao je izjavu novinarima. 

„Nakon pobjede koju smo ostvarili u Ličko-senjskoj županiji, vraćamo se našim 

uobičajenim aktivnostima među kojima je obilazak naših županijskih organizacija i 

pripreme za predstojeće europarlamentarne izbore. Varaždin je 11. grad, 11. županijsko 

središte u koje dolazim razgovarati sa svojim stranačkim prijateljima o pripremama za te 

izbore, našoj izbornoj strategiji i izbornom programu. Mi na tim izborima očekujemo 

pobjedu, kao što je bila i ova u Ličko-senjskoj županiji. Dakle, HDZ će se ozbiljno 

pripremiti, vrlo nam je bitno kakvi će biti naši kandidati koji moraju biti dobro upoznati s 

europskim temama, znati braniti hrvatske interese u Europi. Isto je tako bitno da stranka 

bude dobro pripremljena i da kampanju odradimo na najbolji mogući način“, izjavio je 

Jandroković. 



Sastavljanje HDZ-ove liste za svibanjske izbore za Europski parlament tek predstoji, a 

Jandroković očekuje i kandidata iz varaždinske Županijske organizacije, koju je pohvalio 

za odličan rad. 

„To je jedna od županija u kojoj je HDZ ostvario veliki napredak. Ako komparirate zadnja tri 

izborna ciklusa, vidjet ćete da u ovom zadnjem od 2017. godine, kada su bili lokalni izbori, 

HDZ od 28 JLS-a ima svoje načelnike odnosno gradonačelnike u njih 11, a u još pet 

imamo predsjednike gradskih odnosno općinskih vijeća te predsjednika Skupštine 

Varaždinske županije. Ovdje smo napravili jedan veliki pomak, stranka je snažna, po broju 

vijećnika, gradonačelnika i načelnika najsnažnija smo politička opcija, tako da će i 

Varaždinska županija sigurno predložiti svog kandidata. Sve županije će predložiti svoje 

kandidate, a nakon toga ćemo složiti listu za koju ćemo procijeniti da je najkvalitetnija. 

Budući da imamo 20 županija i jedan grad, a 12 je kandidata na listi, neće biti svi 

zastupljeni, ali sasvim sigurno ćemo voditi računa i o teritorijalnom kriteriju kada ćemo 

određivati listu“, rekao je glavni tajnik HDZ-a. 

Na sjednici je bilo riječi i o realizaciji brojnih projekata u Varaždinskoj županiji. 

„Svi znaju da se nikad toliko nije gradilo i radilo na području Varaždinske županije. Nama 

je cilj da u ovom mandatu zavrtimo investicija, projekata u vrijednosti 2 milijarde kuna“, 

istaknuo je predsjednik Županijske organizacije Anđelko Stričak. 

 



 

 



 

 



 

 



 


